
       

Zápisnica  z 9. zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva obce Kračúnovce zo 

dňa 19. 10. 2023 

 
 

Prítomní:      1.  Michal Boleš – starosta obce  

      2.  Mgr. Jozef Kozák – hlavný kontrolór obce 

      3.  Jozef Bandžak 

      4.  PaedDr. Branislav Baran, MBA                                          

                       5.  Patrik Čabala 

              6.  Ing. Dominik Hažer 

      7.  Ján Talian 

              8.  Pavel Tkáč  

 

Neprítomní:   1. Mgr. Martin Jurč      

 

Viď prezenčná listina. 

  

Program:   

1. Otvorenie  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia   

4. Kontrola plnenia uznesení OZ za 1. polrok 2023 

5. Informácia vo veci odpredaja nehnuteľnosti súp. č. 150 

6. Vyhodnotenie prevádzky ČOV Kračúnovce 

7. Makulár kroniky za rok 2021 

8. Dlhopisový program výnosov VVS, a. s. 

9. Správa nezávislého audítora z overovania konsolidovanej a riadnej účtovnej závierky 

za rok 2022 

10. Delegovanie členov do Rady školy pri MŠ Kračúnovce 

11. Rôzne 

12. Interpelácia poslancov 

13. Záver 

  

1. Otvorenie  

  

 Zasadnutie  obecného zastupiteľstva otvoril  a viedol starosta obce Michal Boleš, ktorý 

prítomných privítal na zasadnutí a konštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

Viď uznesenie OZ. Z neúčasti na zasadnutí sa ospravedlnil poslanec Mgr. Martin Jurč 

a poslanec Ján Talian sa ospravedlnil, že bude meškať 30 minút. 

 

 



     Prítomní Neprítomní 

         5 2 

  

  2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

  

Za zapisovateľku bola určená Bc. Viera Bartošová. Za overovateľov zápisnice boli  

určení  Patrik Čabala a Pavel Tkáč. Viď uznesenie OZ. 

Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

5 5 0 0 0 

 

    3.  Schválenie programu zasadnutia 

  

 Starosta obce predložil prítomným poslancom program  zasadnutia.  K návrhu programu 

OZ poslanci nevzniesli žiadne pripomienky a program zasadnutia jednohlasne schválili. Viď 

uznesenie OZ.  

 Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

5 5 0 0 0 

  

   4.  Kontrola plnenia uznesení OZ za 1. polrok 2023 

  

 Hlavný kontrolór obce Mgr. Jozef Kozák predniesol správu hlavného kontrolóra 

o výsledku kontroly Ocú. Predmetom kontroly bola kontrola plnenia uznesení za 2. polrok 2022 

a 1. polrok 2023. Navrhol zrušiť uznesenia, ktoré sú nesplnené. Správu hlavného kontrolóra 

vzali poslanci OZ na vedomie. Viď uznesenie OZ. Správa tvorí prílohu k zápisnici. 

 

     Prítomní Neprítomní 

         5 2 

 

OZ zrušilo uznesenie č. 170/11/2020 zo dňa 05. 03. 2020. Viď uznesenie OZ. 

 Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

5 5 0 0 0 

 

5. Informácia vo veci odpredaja nehnuteľnosti súp. č. 150 

 

OZ schválilo podmienky obchodnej verejnej súťaže na predaj nehnuteľností súp, č. 150 

postavenej na parcele KN-C č. 236 o výmere 509 m² a pozemku, na ktorom je táto nehnuteľnosť 

postavená a zámer a spôsob prevodu majetku obce. Viď uznesenie OZ. 

 Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

6 6 0 0 0 

 

 



6. Vyhodnotenie prevádzky ČOV Kračúnovce 

 

 Starosta obce privítal hostí zo spoločnosti Aquaspiš – vodné hospodárstvo s. r. o., ktorá 

je prevádzkovateľom ČOV Kračúnovce.  Ing. Navrátil, technológ spoločnosti predniesol správu 

o vyhodnotení prevádzky ČOV za roky 2018-2022  a návrh opatrení  na zvýšenie účinnosti 

čistenia odpadových vôd. Podotkol, že v prípade napojenia ďalších producentov odpadových 

vôd je potrebné uvažovať o rozšírení objemov čistiarne v biologickej časti. Upozornil na 

nekontrolovateľný zvoz žúmp do čistiarne a neodporúča zvážať žumpy z cudzích obcí, ale robiť 

služby iba pre svojich občanov. OZ správu o vyhodnotení vzali na vedomie. Viď uznesenie OZ. 

Správa o vyhodnotení prevádzky ČOV tvorí prílohu k zápisnici. 

 

     Prítomní Neprítomní 

         6 1 

 

- Mgr. Kozák – poďakoval za informácie 

- PaedDr. Baran, MBA – informoval sa, v akom stave je technológia 

- Ing. Navrátil – je to vhodné na výmenu alebo generálku 

- Bc. Kubík – vzhľadom na problémy s likvidáciou kalov z čistiarne odporučil zriadenie 

linky na mechanické odvodnenie kalov, čím sa zníži obsah sušiny v kale, a to  umožňuje 

likvidovať kaly na skládkach TKO, prípadne využiť na kompostovanie alebo bioplyn. 

 

  7.  Dlhopisový program výnosov VVS, a. s. 

 

 Tento bod bol zamenený s bodom č. 8. Starosta obce privítal hostí z VVS, a. s. Košice 

– aktivačný tím, správa cenných papierov a udelil im slovo.  

- Smorada – poďakoval starosti obce za pozvanie a oboznámil prítomných s novým 

dlhopisovým programov výnosov Voda spieva I. Obec vlastní 6615 akcií VVS a má 

0,09 % podiel hlasov na valnom zhromaždení. Pri tomto dlhopisovom programe si obec 

môže dať vyplatiť  každý rok po dobu trvania 20 rokov výnos v sume 5.268,44 €, 

prípadne by si mohla dať výnos vyplatiť na 10 až 15 rokov vopred.  

Poslanci tieto informácie vzali na vedomie. Viď uznesenie OZ. 

 

     Prítomní Neprítomní 

         6 1 

 

  

8.  Makulár kroniky za rok  2021 

 

 Starosta obce udelil slovo p. Ivete Hajdovej – kronikárke obce. Uviedla, že makulár 

kroniky za rok 2021 je spracovaný. Poslanci nevzniesli žiadne námietky a makulár schválili. 

Viď uznesenie OZ. Makulár kroniky za rok 2021 tvorí prílohu k zápisnici.  

 Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

6 6 0 0 0 

 



9.  Správa nezávislého audítora z overovania konsolidovanej a riadnej účtovnej 

závierky za rok 2022 

 

 Starosta obce oboznámil prítomných, že audítor správu ešte nestihol doručiť. Audit 

prebehol v poriadku, jedna pripomienka bude aj zahrnutá v správe a to vysoké poplatky za 

spoločnú úradovňu.  

- PaedDr. Baran, MBA – vystúpenie zo spoločnej úradovne som navrhoval ešte pred 6-

timi rokmi 

- Talian – osloviť nejaké externé firmy 

- Boleš – plánoval som urobiť úradovňu u nás na obecnom úrade 

- Mgr. Kozák – je potrebné zistiť aké sú podmienky odstúpenia od zmluvy  

Poslanci odporučili starostovi obce vstúpiť do jednania so spoločnou úradovňou o ukončení 

zmluvy a zabezpečiť spracovanie mzdovej a účtovnej agendy na obecnom úrade. Viď 

uznesenie OZ. 

 Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

6 6 0 0 0 

 

10. Delegovanie členov do Rady školy pri MŠ Kračúnovce 

 

 OZ schválilo delegovaných zástupcov zriaďovateľa do Rady školy pri MŠ Kračúnovce 

p. Patrika Čabalu a Ing. Dominika Hažera. Viď uznesenie OZ. 

 Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

6 5 0 1 0 

 

11.  Rôzne 

 

V bode 11 bolo prerokované: - informácie starostu obce  

 

- Informácia k žiadosti o preplatenie nákladov na energie za mesiac júl a august  

- Informácia o rekonštrukcií strechy súp. č. 50 – rekonštrukcia ukončená 

- Vývoz žúmp  - v obci je 17 domácností, ktoré nie sú napojené na obecnú kanalizáciu 

-Talian – na toľko domácností nie je potrebné mať troch vývozcov 

-PaedDr. Baran, MBA – navrhol, aby ostali všetci traja vývozcovia, ale na ČOV vyvážať 

iba z obce Kračúnovce a nie z okolitých obcí 

-Ing. Hažer – navrhol, aby zostal jeden zazmluvnený vývozca 

Na základe návrhu prevádzkovateľa ČOV Kračúnovce OZ odporučilo starostovi  obce 

vypracovať dodatky k zmluvám o zneškodňovaní odpadových vôd, kde sa uvedie, že 

dovoz odpadových vôd zo žúmp bude výlučne z obce Kračúnovce. Viď uznesenie OZ.  

Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

6 6 0 0 0 

     

  12.  Interpelácia poslancov 



 

 V bode 12 vystúpili títo poslanci: 

- Bandžak – zaujímal sa vo veci vysporiadania pozemkov ŠA 

Poslanci navrhli osloviť vlastníkov pozemkov za účelom vysporiadania a dohodnúť 

s nimi stretnutie za účasti poslancov. 

- PaedDr. Baran, MBA – poprosil, aby správa o vyhodnotení prevádzky ČOV 

a dlhopisový program výnosov VVS boli zaslané poslancom emailom. 

 

     12. Záver 

 

Po prerokovaní všetkých bodov programu starosta poďakoval za účasť a  zasadnutie 

obecného zastupiteľstva ukončil.  

  

  

         

              ..................................... 

                  Michal   B o l e š  

             starosta obce   

 

 

Zapísala: Bc. Viera Bartošová         ..................................... 

 

  

 

  

Overovatelia:    1. Patrik Čabala        ......................................  

  

                                    2. Pavel Tkáč                              ......................................  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


